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Verslag van de GMR-vergadering CBO Noardwest Fryslân 
op 13 december 2017 in CBS Staetlânsskoalle te Tzum 

 
Aanwezig:  
GMR  
Personeelsgeleding:    Oudergeleding:     
Tim Zasburg (secretaris)    Sijtze Sijens (voorzitter) 
Matzen Rinsma     Klara Bos 
Rixt Brijder     Jurjen Bruinsma (vanaf halverwege punt 3) 
Tietsje Werkhoven    Gerlinde van der Meij  
Johannes van der Bij    Selma Mollema  
Nanda Smid      Jan Stok  
      Nienke Vogel    
CvB 
Willem Reitsma (t/m punt 3) 
Pyt Sybesma (t/m punt 3) 
Notulist: 
Nieske Coster  
Afwezig:    
Sylvia Stoelinga         
         
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ----------- 
1. Opening 

De voorzitter, Sijtze Sijens, heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering met het lezen 
van “Advint” van Aukje Wijma. 
 

2. Mededelingen  
Nienke wordt gefeliciteerd met de geboorte van haar zoon en krijgt een cadeautje overhandigd. 
N.a.v. de vorige vergadering: 
In het boekje van het formatieplan 2017-2018 ontbraken de schema’s van de PJF en Het bAken. 
Dhr. Reitsma had toegezegd deze nog na te sturen. Dit is echter nog niet gebeurd. Hij zal dit alsnog 
doen. 
 

3. College van Bestuur: 
3.1 Meerjarenbegroting 2018-2021, adviesrecht hele GMR op grond van art. 22a  

De Meerjarenbegroting 2018-2021 wordt doorgelopen. 
Wat betreft de scholen van CBO G2 is men niet helemaal zeker van de goede cijfers. Dit komt 
mede omdat CBO G2 half 2017 is overgegaan van administratiekantoor Helder Onderwijs naar 
Preadyz.  
Beide verenigingen hanteren verschillende afschrijvingstermijnen. Zo hanteert CBO G2 lange 
afschrijftermijnen en CBO NWF korte termijnen. Men probeert deze komend jaar gelijk te 
trekken. 
Er is overleg geweest met de provincie over de opheffingsnorm. In Menameradiel en 
Franekeradeel is die op dit moment 61 leerlingen en in het Bildt 40 leerlingen. Voor de nieuwe 
gemeente Waadhoeke is de verwachte opheffingsnorm laag in de 50 leerlingen. Met deze 
opheffingsnorm kunnen de kleine scholen van de vereniging in stand worden gehouden. 
Op diverse scholen is leegstand. Voor leegstaande lokalen krijgt men geen vergoeding, de 
kosten voor energie en onderhoud zijn voor eigen rekening. 
Geprobeerd wordt om zoveel mogelijk rekening te houden met duurzaamheid. De gewone 
verlichting wordt zoveel mogelijk vervangen door led-verlichting. De besparing die hiermee 
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wordt gedaan, wordt bijna geheel teniet gedaan door het verbruik van de klimaatinstallaties in 
de scholen.  
Bij de Fûgelsang heeft men behoefte aan een extra lokaal. Er wordt gedacht aan een 
noodlokaal op het dak. Gehoopt wordt dat de extra ruimte met ingang van het nieuwe 
schooljaar beschikbaar is. Dit extra lokaal wordt in eerste instantie door de vereniging zelf 
betaald. Men probeert met de nieuwe gemeente Waadhoeke af te spreken dat, zodra de school 
normatief recht heeft op meer ruimte, deze extra ruimte door de gemeente zal worden vergoed. 
Het CvB vindt het belangrijk om de kinderen uitdagend te laten bewegen. Bij de herinrichting 
van pleinen wordt geprobeerd hier rekening mee te houden. 
Het budget voor Passend Onderwijs loopt op. Dit komt niet alleen door de komst van CBO G2, 
maar ook omdat in de eerste jaren van Passend Onderwijs nog leerlingen met het SO en SBO 
moesten worden verrekend. Dit loopt nu af. Uit het budget voor Passend Onderwijs worden ook 
de plusklassen, de onderwijsassistenten en het Zorg Advies Team (ZAT) betaald. 
Het CvB denkt nog een extra investering te doen in “Gedrag”, o.a. door enkele leerkrachten de 
master gedrag te laten volgen. 
De begroting voor 2018 heeft een positief resultaat van € 164.351,00. 
Het schoolbudget bestaat uit € 8.000,00 + € 232,00 per leerling. De MR van een school kan de 
directeur vragen waaraan hij/zij dat heeft besteed. Mocht de directeur dat niet uit kunnen 
leggen, dan kan men daarvoor aankloppen bij het CvB. 
In het DO van morgen bespreekt het CvB de meerjarenbegroting 2018-2021 met de 
directeuren, inclusief de begroting van alle 18 scholen op schoolniveau. 
Sijtze vraagt het CvB de plaatsnamen van de scholen in Menameradiel in het stuk konsekwent 
in het Fries te noemen. 
 

3.2 Code Goed Bestuur 
De Code Goed Bestuur is ter informatie aan de GMR gestuurd. Deze code staat al op de site. 

 
4. Verslag GMR 9 november 2017  

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
N.a.v.: 
3.4 De contactpersoon stuurt het verslag van de GMR-vergadering naar de MR-en waarvan hij/zij 

contactpersoon is. Ook als er contact met de MR-en moet worden gezocht, doet de 
contactpersoon dat. Omgekeerd kan een MR ook contact opnemen met hun contactpersoon. 

 Het opsturen van de verslagen van de vergaderingen van de MR-en naar hun contactpersoon 
in de GMR en naar het CvB wordt op de cursus besproken. 

5.1 Tim heeft alle MR-en gemaild over de cursus. Hij doet dit voor de kerstvakantie nogmaals. 
  

5. Overige bespreekpunten  
5.1 De GMR stemt in met de meerjarenbegroting 2018-2021. 
5.2 Het is een goede zaak dat bij vervangingen eerst de mensen van het mobiliteitscentrum 

worden ingezet en pas als deze niet beschikbaar zijn, een beroep te doen op parttimers. 
 

6. Rondvraag 
Er komt nog een echte uitnodiging voor de cursus voor de leden van de MR-en en de GMR. 
 

7. Sluiting 
Sijtze Sluit de vergadering met het lezen van “Kerstfeest” van Aukje Wijma en wenst iedereen fijne 
feestdagen. 

 
De volgende GMR-vergadering is op dinsdag 23 januari 2018 in      . 
 
 
Actielijst: 

 Tim mailt nogmaals de datum van de cursus aan de MR-en 

 September 2018: basiscursus (G)MR plannen. 
 
 
 


